
 

Voel skole 

Dagsorden  
Skolebestyrelsesmøde d. 5. dec. 2019. kl. 19.00 – 22.00 
Kommende møder: 5/12, 13/1, 25/2, 18/3 (ny dato), 23/4, 16/5 

 Aktuelt:
  

Referat: 

Pkt. 1 
19.00- 
19.30 

Meddelelser 
 

Fra ledelsen: 
Værdiregelsæt 
Ny skolechef 
Meebook Langsø/Resenbro 
 
Fra formanden: 
Årsplan+ forretningsorden 
 
Fra undervisning/fritidsdel: 
 

Øvrige meddelelser: 
 
 

Fra ledelsen 
Der er lavet noget forarbejde i forhold til skolens 
værdisæt. Det arbejder Anette på at få skriftliggjort. Hun 
er ved at opsamle det data, hun synes, der mangler. 
 
Det forpligtende fællesskab finder en ny dato.  
 
Meebook. Henrik har snakket med Langsø og Resenbro 
skoler ang. Meebook. De oplever ikke, at eleverne fra 
Voel Skole er dårligere stillet en deres egne elever er. 
Vi overvejer om der skal ligge en kort intro til Meebook 
slut sjette klasse. 
 
Pernille skal i praktik efter nytår, det betyder at der 
kommer til at ske et lærerskift i 3B. Der er besluttet at 
Lone bliver dansklærer i 3B og Rene fortsætter som 
matematiklærer i 3B og engelsk i 3A og 3B. Lone starter 
op efter orlov  
 
Voel Skole arbejder med nye elevplaner. Det bliver en 
plan med to faste nedslag efterår og forår. Derudover vil 
der være en dynamisk del, hvor vi den næste periode vil 
prøve forskellige ting af. Der vil kunne opleves meget 
forskellig elevplaner, da det er forskelligt, hvad lærerne 
prøver af.  
 
Personalet har haft et par gode pædagogiske dage, der 
handlede om elevplaner. Lidt om bevægelse og sig selv. 
 
Karen vil gerne opdatere forretningsordenen.  
- Vi har elevrepræsentanter med en gang om året.   
- Referatet sendes til suppleanterne 
- Vi skal have valgt nye suppleanter 

 



 
- Referatet fra møderne skal godkendes samme dag og   
lægges på hjemmesiden næste dag. 
- Maj laves der årsberetning og valg til skolebestyrelsen 
- Nye og gamle medlemmer af skolebestyrelsen holder 
overdragelsesforretning i juni 
 
Medarbejdere  
Der har lige været juleklippedage både i skolen og SFO, 
det har været nogen rigtig gode dage. 
Vi har derudover arbejdet med elevplaner. 
Der er startet en ny voksen i SFO, Angelique. 
 
 

Pkt. 2 
19.15 – 
19.45 
 

Medarbejdertrivsel Orientering om tiltag omkring medarbejdertrivsel.  
Dette punkt er med udgangspunkt i princippet om 
arbejdsopgavernes fordeling. 
Herunder er der blevet spurgt ind til personalets trivsel. 
Henrik orienterer om den antistress guideline, der er 
blevet udviklet i personalegruppen. Det er bl.a. tilladt at 
spørge ind til om kollegaer er stressede. Vi har også et 
samtalepapir, vi tager udgangspunkt i, når ledelsen 
snakker med medarbejderne.  
Der kommer et nyt møde, der handler om, hvordan vi kan 
passe på hinanden og dem, der er tilbage. Vi vil gerne 
have et fælles sprog omkring stress og sygdom. 
 
 

Pkt. 3 
19.45- 
20.15 

Planlægning af besøg af 
forældrerådene på mødet 
den 13. januar. 

Invitation mv. 
Lene har inviteret forældrerådene til møde i januar. Men 
6A har et arrangement denne aften. Vi holder fast i 
mødedatoen. Lene sender invitationen ud inden 
juleferien. 
Aftenen skal handle om samarbejdet mellem 
skolebestyrelse og forældrerådene. Der er også 
skolebestyrelsesvalg i maj. Der nedsættes en 
arbejdsgruppe i starten af 2020. 

 Kaffe!  

Pkt. 4 
20.15 – 
20.30 

Kvalitetsrapport Skolebestyrelsens udtalelse. På baggrund af 
”uforarbejdet” resultat af nationale tests mv. 
Der skal udformes en kvalitetsrapport inden 9 januar. Vi 
har først modtaget tallene i dag kl. 15.30, så det har ikke 
været muligt, at have noget parat til dette punkt. 



 
Bestyrelsen skal lave en udtalelse til kvalitetsrapporten 
inden 9/1-2020. 
Karen og Randi laver en udtalelse fra skolebestyrelsen. 

Pkt. 5  
20.30- 
21.00 

Ny hjemmeside Input til ny hjemmeside (ny hjemmeside lanceres midt 
december). 
Trine og René har muligvis været ude at høre til mulighed 
for ekstern assistance til filmklip? 
Lige nu har vi ikke fat i nogen, der kan hjælpe os. Men vi 
er enige om, at det kunne være dejligt, at der kom nogle 
filmklip og billeder af børn på hjemmesiden. 
Vi skal have indhentet tilladelser fra elevernes forældre, 
før vi filmer og tager billeder. 

Pkt. 6 
21.00- 
21.15 

Ordblindepolitik Orientering om skolens ordblindepolitik og lokale tiltag. 
Henrik orienterer om hvordan procedurerne er på Voel 
Skole. Læsevejlederne har i det forpligtende fællesskab 
lavet et skriv både til forældre og medarbejdere. 
Dette bliver rettet til, så det passer på det, vi gør på Voel 
Skole.  
Vi arbejder også med, hvordan alle lærere kan bruge de 
læse-skrive tekniske muligheder i deres fag. Her tænkes 
også på at undervisningsmaterialer skal scannes ind. 
 
 

Pkt. 7 
21.15- 
21.45 

Foredrag- er vi stemt for at 
arrangere et foredrag? Gerne 
i samarbejde med anden 
institution/skole. 

De foreslåede foredragsholdere er: 
Anette Prehn 
https://hjernesmart.dk/foredragworkshopskurser/ 
Eller John Halse: https://www.johnhalse.dk/  
Vi synes at foredraget skal foregå i det forpligtende fællesskab. 
Vi nedsætter en arbejdsgruppe bestående af Karen og Stine. 

 

Pkt. 8 
21.45 

 

Eventuelt 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Henvendelse fra forældre om der er mulighed for at lave flere 
moduler i klubben. Man ønsker et mindre modul, så børene 
ikke melder sig ud, fordi de også skal passe deres sport. 
Henrik undersøger det igen og sætter det på som et punkt til 
næste gang. 

 
 

 

 
Bilag: Årsplan med forretningsorden. 

https://hjernesmart.dk/foredragworkshopskurser/
https://www.johnhalse.dk/

